
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Newsletter – 25 November 2021 

 
Important Announcement! 

 
East Meets West Orchestral Concert 

2022 National Tour  
We are coming back 

 
Due to New South Wales's provious lockdowns preventing artists from performing locally and touring 

nationally, Ausfeng Events announces that the 2021 East Meets West Orchestral Concert tour has been 
rescheduled for February/March 2022. 

 
Tickets now on sale 

 imagechina.com.au 
 

Canberra: Llewellyn Hall 7:30pm Saturday, February 12   
Adelaide: Town Hall 7:30pm Saturday, February 19   
Brisbane: QPAC 7:30pm Wednesday, March 2 
Sydney: Sydney Town Hall 7:30pm Sunday, March 6 

 
East Meets West Orchestral Concert is a rare opportunity for audiences to hear traditional and 
contemporary music from the east and the west, including two immensely acclaimed Chinese classics rarely 
performed live on Australian stages, Butterfly Lovers Violin Concerto and Yellow River Piano Concerto. 
 
Popular Sydney music maestro Guy Noble will conduct the Canberra, Adelaide and Sydney concerts. 
Brisbane-born Dane Lam, Principal Conductor for Xi’an Symphony Orchestra and Opera Queensland’s 
resident conductor, will connect the Brisbane performance. 
 
Guest artists include award winning pianist Tony Lee, violinist Sun Yi, Sydney Symphony Orchestra’s 
Associate Concertmaster, leading guzheng player Angie Liu, multi award winning Opera Australia soprano 
Sharon Zhai and one of Australia’s brightest young mezzo sopranos Victoria Lambourn, Brisbane-born 
who lives in Victoria. The artists will be joined by Adelaide Symphony Orchestra, Queensland Symphony 
Orchestra and A 50-piece orchestra (musicians from local leading symphony orchestras). 
 
The concerts are an Image China cultural & arts event organised by China Arts and Entertainment 
Group Ltd (CAEG) presented by Ausfeng and the Oz-Sino Association for Advancement of Culture & 
Arts. They aim to introduce traditional and contemporary Chinese performing arts to audiences around the 
world. Since its inception in 2009 Ausfeng has presented numerous inspirational works at venues across 
the globe. 
 
 



 

 

Don't miss your chance for the rare opportunity to experience an exquisite Australian tribute to eastern 
musical heritage, touring nationally in February/March 2021 to Canberra, Adelaide, Brisbane and Sydney. 
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《中华风韵交响音乐会》  
2022四地巡演 
强势回归  

 
因不断演变新冠病毒疫情爆发和各种封城限制，为了保护我们各地演职人员的健康，中华风韵交响

音乐会两度延期。感恩我们忠实观众的关心与耐心等待，澳丰文化现已正式确认四地巡演将如期在

2022年 2- 3月份举行。 
 

演出购票窗口现已全部打开 
imagechina.com.au 

 
堪  培  拉：澳洲国立大学卢埃林音乐厅（ANU Llewellye Hall）2月 12日周六晚 7: 30 
阿德莱德：阿德莱德市政厅（Adelaide Town Hall） 2月 19日周六晚 7: 30 
布里斯班：昆士兰表演艺术中心音乐厅（QPAC	Concert	Hall）3月 02日周三晚 7: 30 
悉     尼：悉尼市政厅（Sydney	Town	Hall）3月 06日周日晚 7: 30 
 

《中华风韵交响音乐会》将着力从多维度、多层次呈现中西合璧、东西相汇、美美与共的跨文化融

合之美。此次交响乐音乐会是一个难得的机会，让观众听到来自东方和西方的传统和现代音乐，包

括两部备受赞誉的中国经典作品，即《梁祝》小提琴协奏曲和《黄河》钢琴协奏曲，这在澳大利亚

舞台上，进行现场演出，实属罕见。 

音乐会将由中国著名指挥家兼音乐教育家张国勇教授担任艺术总监，纵横驰骋澳大利亚古典音乐界

数十载的著名指挥家诺布尔（Guy Noble）执棒指挥堪培拉、阿德雷德和悉尼的音乐会。出生于布
里斯班的 Dane Lam 是西安交响乐团的首席指挥和昆士兰歌剧院的常驻指挥，他将出任布里斯班音

乐会的指挥。音乐会还力邀来自悉尼交响乐团、阿德莱德交响乐团、昆士兰交响乐团的澳大利亚主

流顶尖音乐家与知名华裔演奏家强强联袂。在演出整容上，曾荣膺“最佳澳大利亚钢琴家”殊荣的澳
大利亚华裔青年钢琴演奏家李东奕、悉尼交响乐团副首席、华裔小提琴家孙毅、签约澳大利亚歌剧

团的旅澳华裔女高音歌唱家翟慧娟、澳大利亚女中音歌唱家兰伯恩、青年古筝演奏家刘茜及阿德莱

德当地知名古筝演奏名师梁照虹也将重磅加盟。  

作为疫情爆发二年来，首个在澳重磅推出的主打中华经典旋律、中西合璧的交响音乐会，久

违的美好弦音和熟悉的经典旋律将为广大澳洲华人开启后疫情时期一次不可错过的音乐盛典

，点燃城市对中国文艺的新生与共鸣，着实令人期待。 
 

 
CAEG and Ausfeng Events  中国对外文化集团、澳丰文化 

媒体合作：events@ausfeng.com.au 

 


